

الموضوع : تذكير بالرسوم الدراسية / Fees Reminder Letter

أولياء الأمور الكرام
السّلام عليكم ورحمة الله وبركاته، وبعد:
نودّ أن نذكركم بأن الموعد النهائي لتسديد الرسوم الدراسية كان فبراير 2022 وعليه فإننا نودّ أن نذكركم
بضرورة الإسراع إلى تسديد الرّسوم الدّراسيّة المستحقّة عليكم للعام الأكاديمي 2021-2022، وهي
(XXX.00 ريال قطريّ) ، على أن يكون الدّفع نقدًا او شيك ، وذلك لإتاحة الفرصة لحجز مقعد للعام
الدراسي القادم 2022/2023.

ملاحظة أنّه لن يُسمح بشكل صارم للطلبة بتأدية أي من اختبارات نهاية العام و التي تبدأ يوم الخميس 2 يونيو 2022 و سيتم
توجيههم إلى المكتبة طيلة مدة الاختبارات إذا لم يتمّ دفع الرّسوم كاملة.

إذا كنتم من المنتفعين بالقسائم التعليمية من وزارة التعليم والتعليم العالي، يرجى تقديم القسيمة في
أقرب وقت ممكن.

وإننا إذ نذكركم بذلك، لعلّ ثقة بحرصكم الشّديد على احترام سياسات الأكاديميّة بما يكفل إنجاز العمليّة
التّعليميّة على أتمّ وجه ممكن. ووفقًا للسياسة المتبعة تحتفظ الأكاديمية بالحق في اتخاذ أي إجراء
مطلوب في حالة عدم دفع الرسوم الدراسية.

للتواصل - 40329615 / 40329603

وتفضّلوا بقبول فائقي الاحترام والتّقدير،،

أكاديمية الجزيرة

.....

Subject: Overdue Fee Reminder for Academic year 2021-2022

Dear valued Parent

Kindly be noted that the deadline for settling School fees of the Academic Year 2021-2022 was February 2022. We would like to remind you to settle the overdue school fees of QAR XXX Immediately at the accounts office. The payment should be made by Cash, Card, and /or Education Voucher.

Please note that end of year Exam Stats on 2nd June 2022 (Thursday) and students with overdue outstanding balance will strictly not be permitted to enter to exam Hall and will be kept in the library until outstanding fees are fully settled.

If you are eligible for the Ministry of Education Voucher, kindly submit the voucher immediately.

As per policy, the Academy reserves the right to take any required action due to non-payment of fees.

Thanks for your co-operation and commitment with the school policies, which helps to complete the education process in a proper way.

Contact - 40329603 / 40329615

Al Jazeera Academy.